

www.midasfurniture.com



لا يصل الناس الم حديقة النجاح ، دون ان يمروا بمحطات التعب و الفشل و اليأس ، و صاحب الارادة القوية لا يطيل الوقوف في هذه المحطات.

الارادة هي ما يدفعك للخطوة الا<mark>ولى</mark> على طريق الكفاح ، اما العزيمة فهي ما يبقيك على هذا الطريق حتى النهاية.

THE GARDEN OF SUCCESS

People do not reach the garden of success, without going through stations of failure and despite, and the person with a strong will does not stand for long at these stations.

The will is what pushes you to the first step on the path of struggle, but determination is what keeps you on this path until you.











ألق نظرة علم عناصر تحمل الاستايل الملكي من مبدأس " لطلب المنتج إضغط علم الصورة اللهاو أكتب الكود أسفل الصورة داخل علامة البحث بالموقع الإلكتروني "www.midasfurniture.com



الإكسسوارات ACCESSORIES



TABLEWARE

إذا أحببت أن تعكس الروح الملكية في بيتك فإنك تحتاج ان تُكمل هذا المظهر بأدوات مائدة تحمل الفخامة نفسها. يمكنك التسوق من التشكيلة الفاخرة لدى ميداس لتضيف لمائدتك لمسة من الزوق الرفيع.

If you like to reflect the royal spirit in your home, you need to complement this look with tableware that carries the same luxury. You can shop from the luxurious collection at Midas to add a touch of elegance to your table.





بعض القطع المميزة التي تضيف لمائدتك الكثير.

" لطلب المنتج إضغط علم الصورة الكود أسفل الصورة www.midasfurniture.com " داخل علامة البحث بالموقع الإلكتروني



Code: 129423



Code: 115000



Code: 122016



Code: 129414





Code: 13882



Code: 112394



Code: 126790

Fresh /tems

يمكنك إضافة لمسة مميزة من خلال اختيارنا لهذه القطع الفنية من اللوحات الذهبية. والتي تضيف بعض من الدراما للجدران بروح من الحداثة والتجديد

Create a beautiful space with our selection of this gold wall art pieces for every style. Bring a little drama to your bare walls with this modern art and wall décor.



دلل الطاولات و الزوايا بإضاءة مرسومة بعناية مع الأباجورات الحديثة الخاصة بنا. والتي تضيف إطلالة مثالية لغرفة النوم أو غرفة المعيشة.

& Hot

Treat your tabletop to a sculptural glow with our modern table lamps. Add contemporary table lamps for the perfect bedroom or living room look.



يمكنك التسوق من مجموعة أطقم القهوة العربية يمكن تقدمها كهداية رائعة أو إضافات جديدة إلى منزلك بشكل جميل وعصري.

Find out our oriental coffee set, can make for wonderful gift options or new additions to your house. Those oriental coffee set are beautifully decorated and trendy.





تحدی ذاتك

Challenge yourself

نشاط حول إدارة التغيير: أوجد الكلمات أو العبارات داخل الجدول الكبير

Find the Words Activity for Change Management



- -Briefing and Support
- -Celebrate Wins
- -Champions
- -Clear Communication
- -Clear Vision
- -Consider Training Needs
- -Easy Wins
- -Empower People
- -Establish a Sense of Urgency
- -Leadership
- -Listen to Objections
- -Milestones

- -Regular Review
- -Remove Barriers
- -Share Credit for Success
- -Short Term Goals
- -Understand Resistance

Α D Ε R D R E S Ι S T N C E E 0 Е L S Т Ι S Т G C E 0 W 0 Ι E S N G P R E S A N R E F Ι 0 N S Ι В E R В C Ι S E R E A R V I 0 N D D S Ι 0 0 S Ī V S E T Ι Q U E G H Ι 0 A Т Т Ι P Ι S D G I C C S D Е L A U Υ F ٧ Т E Y S H L A E I N G Y I K R E A T K Е D E E E S 7 G 0 0 U Ī R Y B H X H G C Z R S S Н S N C E E C U Ι W D Т D D 0 G T H H C C Ι T D V H G 0 G H H 0 0 A 0 L 0 I N Μ 0 ٧ Т U Α I Т E Α Ν Ι P A R 0 S S Α Η Α 0 Α S 0 E S S Ι G T R S E B Ι S M L E N M T E R J Α C L Ι 0 N E U R 0 R 0 H J Μ N A M K E T E Ι Ι I Ι F T S Е D N M N N N V D G Ι D В G F P S N 0 Ι Y C R C S Ι 0 L A A Ι Y 0 Ι U S S ٧ E G E Ι E R C G P Ε Т W R Ν Ν Ν ٧ 0 R Т Ι A В R S B 0 Т S В S D D Ι Q S S E R 0 R I R Q R T E J U C T S S E Y E C C Н E Ι Μ Е E S T В W U A A N U Ν C Ι Ι Ι T C 0 S V R R Ι W A F M M R D 0 D E Е F C Ι R S E Ι G Ι Ι Α U Ν В В М D R Е V Ν Т G D S E E E S C S N E M W H N N K H 0 0 W L E Y C S S Y I S G S E C E I S Ι Α L K 0 P 0 N N K I C R E G U R R E V Ι E W S A 0 N T R 0 Н 0 A E S C N E G A R E M O В R R I E R S P A T Y



